
 

Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 26.02.2019 

v kancelárii starostu obce v Lúčkach 

Prítomní: 
- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 
- kontrolórka obce Mgr. Marta Bočeková 
- zapisovateľka Mgr. Zuzana Dludíková 

 

Program: 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Schválenie programu zasadnutia 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Voľba návrhovej komisie 

5.  Pripomienky a podnety občanov obce 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Žiadosť o spoluprácu pri plánovanej zámene vysporiadania pozemkov  

8.  Odpredaj parcely C KN č. 1311/16 o výmere 8 m²  

9.  Odpredaj parcely C KN č. 1212/34 o výmere 18 m² 

10.  Žiadosť o prenájom/ kúpu nehnuteľnosti parc. Reg. E č. 1655 o výmere 752 m² 

11.  Žiadosť o prenájom/ kúpu nehnuteľnosti parc. Reg. E č. 1792/1 

12.  Žiadosť o kúpu nehnuteľnosti parc. Reg. E. č 798/201 o výmere 63 m² 

13.  Žiadosť o kúpu nehnuteľnosti C-KN 1212/1 o výmere 18 m² 

14.  Žiadosť o kúpu časti pozemku C-KN 872  

15.  Žiadosť o kúpu časti pozemku parc. Reg. E č. 641/2 

16.  Určenie poslancov obecného zastupiteľstva viesť sobášny obrat 

17.  Určenie sobášnych dní, sobášnych hodín a sobášneho miesta 

18.  Určenie poslanca povereného zvolávať zastupiteľstvá 

19.  Návrh na vyradenie odpredaných pozemkov v roku 2018 

20.  Návrh vyraďovacej komisie na vyradenie osobného automobilu Renault 

21.  Rokovací poriadok komisií 

22.  Zásady odmeňovania poslancov 

23.  Informácia o kontrolnej činnosti 

24.  Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018 

25.  Informácie o činnosti komisií 

26.  Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

27.  Záver 

 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Prvé zasadnutie OZ v roku 2019 otvoril o 17:00 privítaním všetkých prítomných starosta obce. 

Zasadnutia sa zúčastnilo 6 poslancov. OZ bolo uznášania schopné.  



Starosta upozornil poslancov, že OZ bude nahrávané. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu zasadnutia 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia.   

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 1/2019 

Hlasovanie: 

 
Za 5 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková,  

Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová,  

Proti   

Zdržal sa 1 Martin Zachar 

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

Starosta upozornil, že v programe zasadnutia nastala zmena: 

Bod 21”Rokovací poriadok komisií” sa ruší a nahrádza sa “Úprava rozpočtu obce Lúčky”. 

Bolo prijaté uznesenie č. 2/2019 

Hlasovanie: 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková,  

Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

  

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Dludíková a za 

overovateľov zápisnice Anton Holička a Peter Mišík. 

 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba návrhovej komisie 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Martin Zacharr, Ing. Katarína 

Pechová, Michal Pecho 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 



 

K bodu 5 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

p. Šefranková Soňa – L149 – poďakovala starostovi, že sa konečne dotiahol projekt 

„Informačné centrum“, ktoré bola pred pár rokmi aktérkou. 

- prišla s návrhom – žiadosťou a s vyzbieranými podpismi od obyvateľov ulice Požiarnikov, 

ktorá je kvôli vodopádu druhou najfrekventovanejšou ulicou, ktorý sa jedná o namontovanie 2ks 

spomalovačov na cestu alebo určenie zóny, ktorou sa zníži na tejto ulici rýchlosť. Prosí 

o potvrdenie žiadosti a do 30-tich dní žiada o vyjadrenie. 

- v rozpočte na rok 2019 si všimla, že klesol výber dane za psa, a na základe čoho je to tak? Či by 

nebolo dobré zvýšiť túto daň a namiesto toho kúpiť koše na exkrementy. Starosta obce – túto 

daň sme znížili z 8,-€ na 5,-€. P. Šefranková – v obci je veľa nečipovaných zvierat, a hlavne 

mačiek, ktoré sa rozmnožujú. Starosta obce – ako obec môže spraviť osvetu, ak pošle p. 

Šefranková nejaké plagáty, tak sa zavesia na nástenku, aby ľudia boli informovaní. 

- daň za ubytovanie – chcela by vidieť analyticky, koľko sa vyberie daň za ubytovanie od 

kúpeľov a od malých ubytujúcich v obci. 

Bolo prijaté uznesenie č. 3/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková,  

Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

Všetci poslanci plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Starosta 

obce vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci k plneniu prijatých 

uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 4/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková,  

Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   



 

 

K bodu 7 programu OZ 

Žiadosť o spoluprácu pri plánovanej zámene vysporiadania pozemkov 

Žiadosť o spoluprácu od p. Igora Zachara – zámer o vysporiadanie pozemkov, kde je časť 

pozemkov obecných a časť pozemkov p. Zachara. 

Obec ako evidovaný vlastník pozemkov môže súhlasiť v navrhovanom obvode jednoduchých 

pozemkových úprav v lokalite Martinka, katastrálne územie Lúčky s vykonaním jednoduchých 

pozemkových úprav na usporiadanie vlastníckych a užívacích pomerov v hospodárskych 

dvoroch podľa §8h zákona o pozemkových úpravách  v tomto obvode. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 5/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková,  

Michal Pecho, Ing. Katarína Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Odpredaj parcely C KN č.1311/16 o výmere 8 m2 

Tento bod sa presúva na najbližšie zastupiteľstvo, nakoľko zastupiteľstvo pri odpredaji 

pozemku nebolo uznášania schopné. 

 

OZ na tento bod neprijalo žiadne uznesenie 

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Odpredaj parcely C KN č.1212/34 o výmere 18 m2 

Nakoľko táto parcela nebola riešená v spoločných garážach, p. Meszárošová si bude musieť dať 

vyrobiť nový vlastný geometrický plán. 

OZ na tento bod neprijalo žiadne uznesenie 

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Žiadosť o prenájom/kúpu parc. E KN č.1655 o výmere 752 m2  

Žiadosť od p. Pavla Trnovského – prenájom/kúpa pozemku parcela reg. E č. 1655 o výmere 752 

m², druh pozemku – ostatná plocha, k.ú. Lúčky vedený  na LV 1915. 

Starosta obce - na základe zasadnutia finančnej komisie, ktorá navrhuje OZ schváliť zámer 

prenajať daný pozemok s tým, že iný užívateľský zámer s daným pozemkom riešiť len s obcou 



a len so súhlasom obce. 

Starosta obce - nakoľko bol v minulosti problém, že sa tam navážal materiál na spevnenie cesty 

k jeho pozemkom bez toho aby obec bola informovaná. Aj keď to nebolo na našich pozemkoch 

ale vyzeralo to ako čierna skládka a kde bola privolaná aj polícia. 

Ďalej finančná komisia navrhuje: 

- nájomné vo výške 10,-€/rok  s dobou trvania nájmu na 5 rokov. S pripomienkou, že pôdu nieje 

možné zhutňovať a že nájomca bude znášať všetky náklady spojené s prenájmom nehnuteľnosti. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 6/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Žiadosť o prenájom/kúpu nehnuteľnosti parc.E KN č. 1792/1 

Žiadosť od rodiny Kováčikovej o prenájom/kúpu nehnuteľnosti parc.E KN č. 1792/1 v blízkosti 

cintorína.  

p. Marta Bočeková - podľa zákona č. 131/2010 Z.z. o pohrebníctve §15 ods.  (7) Ochranné 

pásmo pohrebiska je 50 m od hranice pozemku pohrebiska. 

Finančná komisia - neodporúča tento pozemok ani prenajať ani predať.  

 

OZ na tento bod neprijalo žiadne uznesenie. 

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Žiadosť o kúpu nehnuteľnosti E-KN č. 798/201 o výmere 63 m2 

Žiadosť od p. Márie Kesselovej na kúpu pozemku E-KN č.798/201 o výmere 63m2 za rodinným 

domom č.246. 

OZ nevidí problém pri odpredaji pozemku reg. č. "E" par.č.798/201 o výmere 63 m2. Aby 

mohlo dôjsť k prejednaniu odpredaja uvedeného pozemku je potrebné vyhotoviť geometrický 

plán. 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 



 

 

 

K bodu 13 programu OZ 

Žiadosť o kúpu nehnuteľnosti C-KN č. 1212/1 o výmere 18 m2 

Žiadosť od p. Silvestra Svobodu na kúpu pozemku č. C-KN č.1212/1 o výmere 18 m2, ktorý je 

majiteľom využívaný ako parkovacia plocha na auto.  

 

Obecné zastupiteľstvo nemá výhrady k odpredaju daného pozemku a následne hlasovalo za 

zverejnenie zámeru predať tento pozemok. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 7/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Žiadosť o kúpu časti pozemku C-KN č. 872 

Žiadosť o kúpu časti pozemku C-KN č.872 od p. Jána Holičku pred rodinným domom č. 94. 

Zámer odpredaja bol už na predošlom zastupiteľstve odsúhlasený a v zákone stanovenej lehote 

visel na úradnej tabuli a k žiadosti bol doložený geometrický plán, na základe uvedených 

skutočností je možné teraz pristúpiť k odpredaju pozemku. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 8/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

K bodu 15 programu OZ 

Žiadosť o kúpu časti pozemku E-KN č. 641/2  

Žiadosť od p. Vladislava Mišíka na kúpu pozemku č. E-KN č.641/2, ktorý tvorí neoddeliteľnú 

celok s jeho dvorom.  

 

Obecné zastupiteľstvo nemá výhrady k odpredaju daného pozemku a následne hlasovalo za 

zverejnenie zámeru predať tento pozemok. 



 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 9/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

K bodu 16 programu OZ 

Určenie poslancov obecného zastupiteľstva viesť sobášny obrat 

Starosta obce navrhuje týchto poslancov viesť sobášny obrat na obdobie 2018-2022: 

- Ing. Petru Mihokovú a Martina Zachara. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 10/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 17 programu OZ 

Určenie sobáčných dní, sobášnych hodín a sobášneho miesta 

Poslanci OZ tento bod prerokovali a navrhli nasledovné sobášne dni, hodiny a sobášne miesta: 

1. sobášne dni: každý štvrtok a každá sobota ( okrem sviatkov) 

2. sobášne hodiny: štvrtok od 11,00 hod. do 17,00 hod. 

                                        sobota od 11,00 hod. do 17,00 hod. 

3. sobášnu miestnosť: Veľká sála obecného úradu v Lúčkach 

Starosta vyzval poslancov OZ za hlasovanie tohto návrhu. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 11/2019 

Hlasovanie: 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   



 

K bodu 18 programu OZ 

Určenie poslanca povereného zvolávať zastupiteľstvá 

Starosta obce navrhuje za poslanca povereného zvolávať zastupiteľstvá: 

- Ing. Katarínu Pechovú. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 12/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 19 programu OZ 

Návrh na vyradenie odpredaných pozemkov v roku 2018 

Na základe odpredaja pozemkov v roku 2018  je potrebné vyradiť nasledovné pozemky: 

- C KN 1212/16 o výmere 11 m2 

- C KN 1212/1 o výmere   7 m2 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 13/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 20 programu OZ 

Návrh vyraďovacej komisie na vyradenie osobného automobilu Renault 

Michal Pecho – navrhol, aby sa automobil ešte nevyraďoval kým je ešte pojazdné. 

Poslanci navrhujú automobil používať, kým bude platiť STK a je zaplatená poistka. 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 



 

 

K bodu 21 programu OZ 

Úprava rozpočtu obce Lúčky 

Na základe skutočného čerpania rozpočtu došlo k úprave rozpočtu, ktorý tvorí prílohu č.2 tejto 

zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 14/2019 

Hlasovanie: 

 
Za  6 Anton Holička,  Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti   

Zdržal sa   

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Štefan Salva, Ing. Petra Mihoková, 

Nehlasovali   

  

K bodu 22 programu OZ 

Zásady odmeňovania poslancov 

Mgr. Marta Bočeková – menil sa zákon a je možné zmeniť odmeňovanie poslancov. 

Finančná komisia prerokovala zásady odmeňovania poslancov, tento návrh poslanci na OZ 

prerokovali. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 15/2019 

Hlasovanie: 

 
Za 6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Petra Mihoková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 23 programu OZ 

Informácia o kontrolnej činnosti  

Mgr. Marta Bočeková prečítala prítomným informáciu o kontrolnej činnosti. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 16/2019 

Hlasovanie: 

 
Za 6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  



Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Petra Mihoková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 24 programu OZ 

Správa o kontrolnej činnosti za rok 2018 

Mgr. Marta Bočeková prečítala poslancom správu o kontrolnej činnosti za rok 2018. Správa 

tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 17/2019 

Hlasovanie: 

 
Za 6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Petra Mihoková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

 

K bodu 25 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

Finančná komisia: komisia zasadla dňa 19.02.2019, ktorá navrhla hlavnej kontrolórke obce 

odmenu vo výške 20% z mesačného platu vyplácanú mesačne od 01.02.2019 k základnému 

platu. 

Ing. Katarína Pechová – mala otázku, koľko činí tých 20% z mesačného platu?  

Podstarosta – na základe prepočtu mzdy v národnom hospodárstve hlavnej kontrolórky, činí 

20% odmeny z mesačného platu suma 197,-€. 

 

Starosta vyzval poslancov za tento návrh hlasovať. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 18/2019 

Hlasovanie: 

 
Za 6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Petra Mihoková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

Kultúrno-športová komisia: 
Ing. Katarína Pechová ako predseda komisie chváli činnosť komisie. Bol obecný ples, ktorý 

dopadol skvele. 

V máji bude deň matiek. 

 

 

Starosta – pochválil členky komisie za obsluhovanie na plese. 

Priestor bol výborne spravený, bolo to opticky väčšie.  



 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 19/2019 

Hlasovanie: 

 
Za 6 Anton Holička, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal Pecho, Ing. Katarína 

Pechová, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Petra Mihoková, Štefan Salva 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 26 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta obce:  

- čistička odpadových vôd, stále pracujeme na ideálnych nastaveniach a riešeniach. Prebehlo 

niekoľko stretnutí s externými odborníkmi ohľadne ČOV. 

- Územný plán obce – treba tam urobiť zmeny a prebiehajú rokovania s štátnymi zloškami 

k dodatku č.1. Neodbornými zásahmi tretích osôb v rámci komunikácie sa predlžujú konania 

a vznikajú dezinformácie, čo mi komplikuje vyjednávania. 

- Pokračovať v  jednaniach s TANAP ( vtáčie územie, Holica, Bôrové, výrub stromov 

v tokoch a iné ) 

- Odpady, zmena zákona, zvyšujú sa sadzby na uloženie odpadu na skládku. Musíme zvýšiť 

osvetu a povedomie u občanov, nakoľko tvrdosť zákona nás dobehne a v prípade neochoty 

občanov separovať, sa budú sa musieť dvíhať poplatky za TKO. Je to zákonná povinnosť, ale 

v konečnom dôsledku si to odnesú poslanci a starosta obce. 

- Projekty – robí sa všešportový areál 

- Kontrola z IŽP – dopadla dobre 

- Robíme náčrt na zväčšenie sály OcÚ 

- Robíme projekt vodopád 

- Obedy zadarmo – štát prepláca 1,20 €, rodičia stále musia platiť 1,00 €. Toto by si mal 

vysvetľovať p. minister. Ak poviem „a“ na svoju chválu, nech si vysvetlí i „b“ pre spresnenie 

a nie podávajú neucelené informácie a nechávajú to na obciach. 

- IC – rokujú o tom, ako by sa dalo predávať v IC, pomáha nám s tým Ing. Klinková 

- Kúpele Lúčky – spolupráca na kultúrnu činnosť, zľavy pre občanov obce 

 

Ing. Katarína Pechová – parkovanie na obecnom parkovisku, na plese bol problém 

s parkovaním účinkujúcich, catering mal problém s dovozom stravy. 

Problém s parkovaním na cestách. 

Problém s rýchlosťou áut po obci. Veľký problém na ulici Americkej. 

 

Mgr. Marta Bočeková – poďakovala OZ a starostovi za možnosť cvičenia žien. 

Ing. Katarína Pechová – informovala poslancov OZ, že v sobotu bude Bursa po dedine. 

 



 

 

 

 

 

 

K bodu 27 programu OZ 

Záver 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na prvom zasadnutí OZ v roku 2019. 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dludíková 

Overovatelia: 

Anton Holička 

Peter Mišík 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 


